

شروط الأحكام عرض المطار

Almatar Offer Terms and Conditions

- يسري العرض من 1 - 5 سبتمبر 2026.
- خصم مباشر 30% على جميع حجوزات الفنادق المحلية والدولية لجميع حاملي بطاقات ميم الائتمانية باستخدام الكود "Meem".
- خصم مباشر 10% على حجوزات الطيران الدولي والمحلي لجميع حاملي بطاقات ميم الائتمانية باستخدام الكود "Meem".
- الحد الأقصى للخصم 2,500 ر.س لكل حجز ولكل منتج (الفنادق والرحلات).
- الحد الأدنى للإنفاق هو 1,000 ريال سعودي لكل حجز للفنادق والرحلات الجوية.
- سيتم اقتطاع مبلغ الخصم مباشرة بعد إدخال أكواد الخصم في صفحة تفاصيل الدفع والدفع باستخدام إحدى بطاقات ميم الائتمانية.
- يمكن لكل عميل الاستفادة من الرمز الترويجي لمرة واحدة لكل منتج.
- العرض يشمل فقط بطاقات ميم الائتمانية من بنك الخليج الدولي.
- بطاقة ميم Go مستثناة من هذا العرض.
- يمكنك الاستفادة من هذا العرض على حجوزات الفنادق والطيران التي تتم عبر تطبيق وموقع المطار.
- فترة الإقامة: مفتوحة بدون حد.
- فترة السفر: مفتوحة بدون حد.
- تعتمد جميع الأسعار على مدى توفرها في وقت الحجز.
- يعتمد الحجز على مدى توافر الغرف في الفندق.
- لا يمكن دمج هذا العرض مع أي عرض آخر.
- This offer is valid from 1 - 5 September 2026.
- 30% direct discount on all local and international hotel reservations for all meem credit cardholders using code "Meem".
- 10% direct discount on international and local flight reservations for all meem credit cardholders using code "Meem".
- Maximum discount of SAR 2,500 for hotels per booking, per product (hotels and international flights).
- A minimum spend of SAR 1,000 is required per booking for both hotels and flights.
- The deduction will be applied automatically upon entering the promotion codes and paying with any meem credit card.
- The code usage is one time per user per product.
- The offer is valid only for meem by Gulf International Bank credit cardholders.
- meem Go card is excluded from this offer
- You can benefit from this offer through the Almatar app and website.

- Stay period: Open.
- Travel period: Open.
- All prices are subject to availability at the time of booking.
- Booking is subject to room availability at the hotel.
- The user cannot combine this offer with any other offer.
- This offer is not applicable on bookings paid using e-wallets (Apple Pay, mada Pay, Samsung Pay, Google Pay).
- This offer is directed to individuals and families, this offer is NOT intended for travel agencies, companies, organizations, or individuals who are booking on behalf of others.
- meem by Gulf International Bank and Almatar app have the right to deduct the discount value or close the account for any party that is seeking fraud or illegal profit and on reservations in which any violation of the aforementioned terms and conditions is proven without any responsibility.
- Annual Percentage Rate (APR) starting from 42.31% based on principal amount of SAR 10,000.
- لا يسري العرض على الحجوزات المدفوعة بواسطة المحافظ الرقمية (Apple Pay, mada Pay, Samsung Pay, Google Pay).
- إن هذا العرض موجه للأفراد والعوائل، ولا يحق لوكالات السفر، أو الشركات، أو المؤسسات، أو الأفراد الذين يقومون بالحجز بالنيابة باستخدام هذا العرض.
- يحق لميم من البنك الخليج الدولي وتطبيق المطار اقتطاع قيمة الخصم أو إغلاق الحساب لأي جهة يتبين أنها تسعى للتحايل أو الربح غير الشرعي وعلى الحجوزات التي ثبت فيها أي مخالفة للشروط والأحكام المذكورة أعلاه دون أي مسؤولية عليه أو على شركة المطار.
- يبدأ معدل النسبة السنوية من 42.31% بناءً على مبلغ أساسي 10,000 ر.س.